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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 28. november 2013
stillet følgende spørgsmål nr. 207 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-
byggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane 
Heitmann (V).

Spørgsmål nr. 207:
’’Astma-Allergi Danmark har anslået, at der de kommende år vil ske en stig-
ning i antallet af bynke-ambrosie allergikere på 100.000 – er ministeren enig i 
dette estimat, og hvis ikke anser ministeren det da som sandsynligt, at tallet vil 
stige i de kommende år og i givet fald hvor meget?”

Svar:
Jeg har anmodet Sundhedsstyrelsen om at bidrage til besvarelsen af spørgs-
målet, og Styrelsen har rettet henvendelse til Astma-Allergi Danmark. 

Jeg forventer at kunne fremsende endelig besvarelse straks i det nye år. 

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /      Lise Wied Kirkegaard
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